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  کاظم اولیایی 
 مدیرعامل سابق استقلال

گفـــت و گـــو 

 سقوط والیبال ایران  
در رنکینگ جهانی

ایسنا: تیم ملی والیبال ایران پس از 
اتمام مرحله یک هشتم نهایی مسابقات 
والیبال قهرمانی جهان، با دوپله سقوط در 
رده دهم جهان قرار گرفت. تیم ملی والیبال 
ایران در مرحله یک هشتم نهایی مسابقات 
قهرمانی جهان سه شبه شب به مصاف 
برزیل رفت و با حساب سه بر صفر )۲۵ بر 
۱۷، ۲۵ بر ۲۲ و ۲۵ بر ۲۳( شکست خورد 
تا به این ترتیب ایران از صعود به یک چهارم 
نهایی ایران رقابت ها بازبماند و حذف شود.  
والیبال ایران پس از اتمام مرحله یک هشتم 
نهایی مسابقات قهرمانی جهان، با دوپله 
سقوط در رده دهم جهان ایستاد. این 
سقوط ایران در رده بندی جهانی درحالی 
است که تیم ملی والیبال ایران پس از اتمام 
مرحله گروهی و شکست مقابل هلند، با 
۲۷۳ امتیاز در رده هشتم جهان قرار گرفته 
بود. والیبال ایران با وجود شکست مقابل 
برزیل و نتیجه گرفتن رقبا با دوپله سقوط 
در رده دهم ایستاده و ۲۶۷ امتیازی است. 
تیم ملی والیبال لهستان همچنان با ۳۹۵ 
امتیاز در صدر جهان قرار دارد. همچنین 
والیبال فرانسه با ۳۷۶ امتیاز در رده دوم 

جهان ایستاده است. 

4 کلین شیت و دریافت تنها یک گل 
آن هم از روی نقطه پنالتی نشان می دهد 
گل زدن به پرسپولیس امسال واقعا کار 
سختی است. گئورگی گولسیانی، مدافع 
پرسپولیس در ۵ بازی عملکرد خوبی از 

خودش به جا گذاشته است. 
  ارزیابی شما از 5 هفته حضور در 

پرسپولیس چیست؟
گذشت پنج بازی برای ارزیابی عملکرد 
یک تیم برای یک فصل طولانی کافی 
نیست، چرا که تازه بخش کوچکی از لیگ 
را پشت سر گذاشتیم و ۲۵ هفته دیگر از 
این فصل در پیش است. این اتفاق خوبی 
است که در بالای جدول هستیم اما این را 
هم باید در نظر گرفت که ما برای حفظ این 
جایگاه باید مراقب خیلی مسائل باشیم، 
کسب همه امتیازاتی که تا پایان فصل در 
پیش داریم مهم است و باید توجه کرد که 
بازی های آسانی در این لیگ وجود ندارد، 
همه تیم ها رقابتی هستند و سطح کیفی 
بالایی نشان می دهند و نمی توانیم چند 
تیم ضعیف نام ببریم که مقابل آنها به 
راحتی می شود امتیاز کسب کرد. بنابراین 
باید تمام فصل را متمرکز کار کنیم و اجازه 
ندهیم موفقیت های مقطعی به این شکل 

تمرکز را از ما بگیرد. 
  ثبت 4 کلین شیت آمار خوبی 
برای 5 هفته است. نظرت در مورد این 

آمار چیست؟
فشردگی و قرارگرفتن در موقعیت 
دفاعی صحیح دلیل اصلی این است که 
ما 4 کلین شیت داریم، اگر اشتباه داور در 
بازی این هفته روی گرفتن پنالتی علیه 
تیم ما رخ نداده بود ۵ کلین شیت ثبت 
کرده بودیم و هنوز دروازه ما باز نشده 
باقی مانده بود. فناوری VAR امروزه برای 
جلوگیری از چنین اشتباهاتی بسیار مهم 
است. داوران انسان هستند، من می دانم، 
آنها نیز ممکن است اشتباه داشته باشند، 
اما زمانی که VAR وجود دارد به شما کمک 
می کند تا از چنین اشتباهاتی اجتناب 
کنید. از طرف دیگر، من موافقم که آمار 
دفاعی خوبی داریم، اما نمی توانم بگویم که 
همه چیز عالی است، هنوز باید پیشرفت 
کنیم، هنوز باید مشکلات را به موقع پیدا 

کنیم و حل کنیم. 

خارج ازمستطیل سبز

 گئورگی  گولسیانی: 
اشتباه داور باعث شد 
 پنجمین کلین شیت ما 

رقم نخورد

خبــــــر
شبی  خاص  برای  »مودریچ«!

ستاره کروات رئال مادرید با گلزنی در 
دیدار برابر سلتیک به سومین بازیکن 
مسن تاریخ رئال تبدیل شد که توانسته 
کند.  گلزنی  اروپا  لیگ قهرمانان  در 
رئال مادرید فصل جدید لیگ قهرمانان 
اروپا را با پیروزی آغاز کرد. رئال در مصاف 
با سلتیک توانست با سه گل به پیروزی 
دست پیدا کند. لوکامودریچ هافبک ۳۶ 
ساله رئال عملکرد خوبی در این بازی 
داشت و توانست یکی از گل های تیمش 
را به ثمر برساند. شبکه خبری اسکواکا 
اعلام کرد که مودریچ با ۳۶ سال سن به 
سومین بازیکن مسن رئال تبدیل شد که 
موفق به گلزنی در لیگ قهرمانان اروپا 
می شود. پوشکاش با ۳۸ سال مسن ترین 
گلزن تاریخ رئال مادرید در لیگ قهرمانان 
اروپا به شمار می آید. بعد از او نوبت به 
 ۳۷ دی استفانو می رسد که در سن 
سالگی موفق به گلزنی در این رقابت 
بزرگ شده است و مودریچ هم با ۳۶ 
سال سن توانسته است در لیگ قهرمانان 

گلزنی کند. 

ضعیف ترین دوران مدیریت وزارت ورزش  

                    عادی 
در اولین دیدار. PSG در لیگ قهرمانان مقابل 
یوونتوس، گالتیه مسی را از زمین بیرون کشید و کارلوس 
سولر را راهی میدان کرد تا این اقدام  به اتفاقی معمول 

تبدیل شود.

                 مصدوم
کریم بنزما به دلیل مصدومیت از ناحیه زانو در دقیقه 
29 بازی رئال و سلتیک تعویض شد. کریم به دلیل 
مشکل زانوی راست نتوانست به بازی ادامه دهد و جای 

خود را به هازارد داد.

                              درگیری
سرخیو راموس، مانند همیشه نشان داد که از درگیری در 
زمین فوتبال فراری نیست. رقابت بین  وی و پاردس  بسیار 
جدی بود، چراکه انها در طول بازی نیز بارها با یکدیگر درگیر 

شدند و این کشمکش تا پایان بازی ادامه داشت.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  فارس: محسن گروسی در مورد دیدار استقلال مقابل 
پیکان اظهارداشت: بازی فقط گل نداشت. استقلال حریفش 
را خیلی تحت فشار گذاشت. موقعیت های خوبی هم به دست 
آورد که نتوانست به گل برسد اما متاسفانه داوران کارهایی 
می کنند که شک و شبهه خیلی زیاد شده است. وی افزود: 
طبق صحبت کارشناسان یک پنالتی برای استقلال گرفته 
نشد. واقعا خجالت آور است. نباید بگذارند این داوران قضاوت 
کنند. بازیکنان استقلال خیلی زحمت کشیدند و تیم نسبت 
به هفته های گذشته اش هم خوب بازی کرد. البته در این بین 
یکی دو موقعیت هم نصیب پیکان شد ولی طبیعی بود. اگر 
عدالت برقرار می شد، استقلال می توانست برنده این دیدار 
شود. مهاجم اسبق استقلال در مورد انتقاداتی که نسبت به 
عملکرد بازیکنان مطرح می شود، گفت: کاری به این ندارم 
که کدام بازیکن در زمین بوده و کدام نبوده، به هرحال مربی 
دوست ندارد بازیکن ضعیف را در زمین بگذارد. خیلی ها 
عقیده شان این است که آمانوف باید باشد. من هم بازی او را 
دوست دارم. ولی اینکه بخواهیم با انتقاداتمان این بازیکن را به 
اجبار درون زمین بفرستیم قشنگ نیست. باید خود ساپینتو 
به این نتیجه برسد که این بازیکن می تواند مثمر ثمر باشد و 

امیدوارم ساپینتو در مورد او تجدید نظر کند. 

 بیــن المــلل

فدراسیون  مهدی تاج در اولین تصمیم خود با اسکوچیچ  قطع همکاری کرد

بــازگشت    به   کـــارلوس

سرپرست تیم فوتبال استقلال گفت: داور بازی تیمش 
مقابل پیکان نباید مرتکب اشتباه می شد. بیژن طاهری 
درباره بازی آبی های پایتخت برابر پیکان اظهارداشت: در 
مقابل پیکان بازی خیلی خوبی را ارائه دادیم. نزدیک به هفتاد 
درصد مالکیت توپ داشتیم و روند رو به رشدی را پشت سر 
می گذاریم. پیکان هم تیم ضعیفی نیست و وقتی اینگونه 
دفاع می کند، یعنی ما قوی هستیم که آ نها مجبورند فقط 
با همین شیوه برابر ما بازی کنند. زمانی که تیمی اتوبوسی 

دفاع می کند، گل زدن سخت است. با این حال موقعیت هایی 
داشتیم که گل نشد و معمولا این بازی ها گره می خورند. 
پیکان راه های نفوذ را بسته بود، ولی ما چندین بار از این 
لایه های دفاعی رد شدیم و موقعیت هم داشتیم که گل نشد. 
وی افزود: ما دوست داریم هواداران خوشحال از ورزشگاه 
بروند و قول می دهم که روزبه روز بهتر می شویم و دیدید 
که چقدر نسبت به بازی های قبلی بهتر بودیم. طاهری با 
اشاره به قضاوت موعود بنیادی فر در بازی استقلال و پیکان، 

اضافه کرد: واقعا متاسفم که این اشتباهات عجیب را شاهد 
هستیم. داوران بین المللی که نباید چنین قضاوت های پر 
حرف و حدیثی داشته باشند. قانون داوری همه جا یکسان 
است ولی برای استقلال قانون داوری ظاهرا فرق می کند. 
کمک داوری که می بیند توپ از دست دروازه بان خارج شده 
و توپ به درستی وارد گل شده، باید خطا بگیرد که نگرفت 
و نه داوری که صحنه را اصلا ندیده است. دفعه قبل گفتم 
یک خواب هایی برای ما دیده اند و الان تعبیر آن خواب ها را 
می بینم. من دوست ندارم به داوران اعتراض کنم ولی یک 
اشتباهاتی هست که نمی توان مقابل آ نها سکوت کرد. ما 
از این اتفاقات ناراحت هستیم و امیدوارم داورانی که نام 

بین المللی را یدک می کشند، اینگونه قضاوت نکنند. 

 بیژن طاهری: 

خواب هایی برای استقلال دیده اند که در حال تعبیر است

 پرویز برومند: 

آقای »ساپینتو« انتقادهای ما   از  سر  دلسوزی  است 
پرویز برومند، دروازه بان پیشین تیم فوتبال استقلال گفت: اگر 
پیشکسوتان انتقادی از استقلال می کنند از روی دلسوزی است 

نه اینکه بخواهند جای کسی را بگیرند.
  تساوی مقابل پیکان 

برومند درباره تساوی بدون گل تیم فوتبال استقلال مقابل 
پیکان در هفته پنجم لیگ برتر اظهارداشت: ما گفتیم قرعه خوبی 
برای استقلال افتاده است و اگر سپاهان را ببرد چند بازی آسان 
خواهد داشت، ولی متأسفانه تیم در چند دیدار اخیر امتیازهای 
بدی را از دست داده است. این خیلی بد است. آیا مدیریت 
نمی خواهد تصمیمی بگیرد؟ آیا کسی نبود به ساپینتو کیفیت 
بازی بازیکنان در فصل گذشته را نشان دهد؟ امسال چه اتفاقی 
افتاده است که بازیکنان کیفیت ۵0 درصد خودشان را هم ندارند؟ 
در تمرینات چه می گذرد؟ چرا کاری کرده اند که صدای هوادار در 
هفته پنجم در آمده است؟ وی در ادامه افزود: از مصطفی آجورلو، 
مدیرعامل باشگاه استقلال خواهش می کنم هر چه زودتر کمیته 
پیشکسوتان را تشکیل دهد تا هفته ای یکی دو جلسه با ساپینتو 

برگزار کنند و شرایط تیم را به او بگویند. هوادار استقلال چهار 
ساعت از وقتش را می گذارد تا بازی خوب ببیند، نه اینکه با 

ناراحتی و اعصاب به هم ریخته به منزلش برگردد.
  انتقاد 

دروازه بان پیشین تیم فوتبال استقلال با انتقاد از رفتارهای 
کنار خط ساپینتو تصریح کرد: زمانی که بیژن طاهری، بهزاد 
غلامپور و خسرو حیدری لب خط کنار ساپینتو آمدند، رفتار او 
به حدی زننده بود که به من برخورد، منی که پیشکسوت استقلال 
هستم. نمی دانم آن سه نفر چه واکنشی دارند و چطور می خواهند 
تحمل کنند، ولی این رفتارها درست نیست. ساپینتو سه ماه 
است در استقلال حضور دارد، ولی هنوز از بازیکنان شناخت 
ندارد. یکی از مهم ترین عناصر هجومی تیم »یامگا«ست، ولی 
در دفاع راست استفاده شد. در دقایق پایانی همه دنبال بازیکن 
خلاق و تعیین کننده هستند، آن وقت سرمربی تیم مهدی 
قائدی را بیرون می کشد. برومند راجع به اینکه ساپینتو نسبت 
به انتقادهای بازیکنان پیشین استقلال واکنش نشان داده بود، 

گفت: اگر کسی حرفی می زند از سر دلسوزی است. آقای ساپینتو! 
اگر انتقادی می کنیم از روی دلسوزی است نه اینکه بخواهیم 
جای تو را بگیریم. دوست داریم با توجه به امکاناتی که برای 

ساپینتو فراهم شده است، او در استقلال موفق باشد.
  هواداران 

وی در واکنش به اینکه برخی ها اعتقاد دارند شعار هواداران 
علیه بازیکنان واکنش زودهنگامی بود، خاطرنشان کرد: وقتی 
نفت مسجدسلیمان و پیکان را نمی بریم، مس کرمان را به 
زور می بریم و از سپاهان شکست می خوریم، صدای هوادار در 
می آید. قصد جسارت به تیم های دیگر را ندارم، اما ما تیم قهرمان 
هستیم و باید این تیم ها را ببریم. مدیریت و کادر فنی استقلال 
نباید از انتقادهای ما ناراحت شوند، چون نمی خواهیم جای کسی 
را بگیریم. دل مان برای هواداران می سوزد. بحث داوری هم به 
کنار، چون اعتقاد دارم آنقدر باید خوب بازی کنیم که داوری 

تأثیر نداشته باشد .
  کی روش

دروازه بان پیشین تیم فوتبال استقلال در پایان در واکنش 
به انتخاب کارلوس کی روش به عنوان سرمربی تیم ملی بیان 
داشت: تنها خصوصیت بارز کی روش نسبت به اسکوچیچ 

کاریزمای او بود.

سال  پنجم
شماره   1366

در کشور ما که عموما با شعار مردم سالاری زندگی کرده 
و رشد پیدا کردیم و خود نمایندگان هم از این طریق وارد 
مجلس می شوند، ولی متأسفانه تحمل نداریم که سازمان های 
مردم نهاد مانند فدراسیون فوتبال برای خودشان تصمیم 
بگیرند. ما باید برای تصمیم مجمع فدراسیون فوتبال که 
به عنوان بالاترین رکن فدراسیون است احترام گذاشته و 
تصمیمات آن را به رسمیت بشناسیم. این در حالی است که 
نزدیک به ۷۵ روز تا جام جهانی یک از بزرگ ترین پدیده های 
ورزشی قرن است، باقی مانده است. این رویداد نزدیک به ۵ 
میلیارد بیننده دارد ما باید دنبال آن باشیم که توانایی ملت مان 
را در قالب این مسابقات بروز داده و به دنیا به اثبات برسانیم 
نه اینکه هر لحظه به اختلافات دامن بزنیم. نمایندگان محترم 
به واسطه حضور مجمع خیلی در فوتبال اجازه نفوذ ندارند، 
ناچارا همه چیز را از چشم وزارت ورزش دیده و پیگیری 
می کنند. من از بزرگان مجلس به ویژه رئیس محترم آن 
خواستارم ضمن احترام به قانون اساسی و رعایت تفکیک قوا از 
قوه قضائیه بخواهند که نظر سریع و صریح خود را اعلام نماید. 
فراموش نکنیم طبق قانون اساسی اصل بر برائت افراد است 
مگر اینکه بنا بر حکم محکمه جرم به اثبات برسد نمایندگان 
محترم باید به مفهوم پرونده باز توجه کنند. چندی قبل هم 
با سر وصدای فراوان پرونده قطوری در کمیسیون اصل ۹0 و 
با اسم و رسم اتهاماتی به رئیس وقت فدراسیون فوتبال وارد 
کردند، ولی منتهی  به هیچ حکم مجرمیتی نشد. خوب است 
بررسی شود سرنوشت رئیس آن کمیسیون پر سروصدا به کجا 
انجامید و آن همه هیاهو برای چه بود. به هرحال باید همه ما 
تمرکزمان را روی موفقیت تیم ملی فوتبال قرار بدهیم.  وزارت 
ورزش در ضعیف ترین دوران مدیریتش قرار دارد. ما از نظر 
ورزشی گفتیم که فردی بیاید که خودش ورزشی باشد اما باید 
بیشتر توجه می کردیم که در مورد توان مدیریت دقت بیشتر  
بشود.  ما باید در این حوزه تجدیدنظر کنیم. شورای عالی 
ورزش می تواند تصمیماتی بگیرد که جنبه قانونی داشته 
باشد. مثلا قانون جامع باشگاه داری. شورای عالی باید هر چه 
زودتر طرح جامع باشگاه داری را به تصویب برساند، اما چون 
حوزه ریاست و وزارت ورزش به جایگاهی برای افرادی تبدیل 
شده است که از سایر دستگاه های اجرایی جا مانده اند و در 
اینجا سمت دریافت می کنند و فقط به دنبال تبریک، تسلیت 

و سفر هستند. 
 

 آرمان ملی: بالاخره مهدی تاج حرف خود را در خصوص 
کارلوس کی روش در تیم ملی عملی کرد و هیأت رئیسه 
فدراسیون رای به حضور سرمربی پرتغالی و قطع همکاری با 

اسکوچیچ دادند.
  مقایسه 

مهدی تاج  پیش از برگزاری انتخابات درباره قرارداد مارک 
ویلموتس و صدور رای دادگاه حکمیت ورزش که خسارت زیادی 
روی دست فوتبال کشورمان گذاشت، اظهار داشت:درباره ظاهر 
و پنهان قرارداد ویلموتس صحبت کردم زیرا این موضوع حق 
مردم است که همه چیز را بدانند.الان هم ظاهر، باطن، پیروزی 
و شکستش را مجدد می گویم. صحبت شده ویلموتس مربی تراز 
اولی نبوده است. سندی دارم مربی نوزدهم جهان و سرمربی 
تیم ملی بلژیک بود و مربی ناشناخته ای نبود. وی افزود: مبلغ 
قراردادش در سال ۲0۱4 با فدراسیون بلژیک یک میلیون و 
400 هزار یورو بود. او را در سال ۲0۱۹ با دو میلیون و ۲00 هزار 
یورو به کشورمان آوردیم. مربی آوردن به ایران مقداری سخت 
است. قراردادش با ساحل عاج هم ۹00 هزار یورو بود. کارلوس 
کی روش قراردادش با ما یک میلیون و 400 هزار یورو بود نتیجه 
خوبی گرفت و با کلمبیا ۳ میلیون دلار قرارداد بست. در آنجا 
هم نتیجه نگرفت و او را بیرون کردند. سپس از فدراسیون مصر 
یک میلیون دلار گرفت. همین علیرضا جهانبخش قراردادش 
۲0 میلیون دلار بود و مهدی طارمی اکنون نزدیک به هزار 
میلیارد تومان می تواند بگیرد. رئیس اسبق فدراسیون فوتبال 
در خصوص اینکه این مبلغ برای کی روش قابل توجیه است 
اما وقتی ویلموتس در ساحل عاج آن نتیجه را گرفت نباید با 
او چنین قراردادی را می بستند، توضیح داد: ویلموتس مربی 
نوزدهم دنیا بود، کی روش هم در کلمبیا و مصر نتیجه نگرفت اما 

اکنون خیلی ها دنبالش هستند. موضوع بعدی در مورد قرارداد 
ویلموتس است، این قرارداد درست و بسیار خوب است. هیچ 
حقوقدانی تاکنون نیامده به ما بگوید این قرارداد ایراد دارد. 
الان هم از هر کسی که می تواند و اطلاعات کافی دارد دعوت 
می کنم آن را ببیند. وی در مورد اینکه به هر حال کشور ما با 
مسئله تحریم دست به گریبان بود، عنوان کرد: خود من در دوره 
تحریم کی روش را به ایران آوردم. ۸سال با ما بود که در آن مدت 
4سال نایب رئیس و 4 سال رئیس فدراسیون بودم اما تمام پول 
او را از طریق فیفا پرداخت می کردیم. می خواهید این موضوع 
را دوباره و سه باره بگویم! نامه  از خزانه دار فدراسیون دارم که 
در آن نوشته شده تمام پول کی روش و مربیان دیگر را از طریق 
فیفا می دادیم اما فدراسیون جهانی در زمان ویلموتس نتوانست 
این کار را انجام بدهد. تاج در خصوص اینکه دستاوردهایی که 
کی روش کسب کرد ممکن بود محقق نشود همانگونه که در 
دوره ویلموتس این اتفاق نیفتاد، گفت:) تاج در این لحظه خطاب 
به مجری برنامه گفت اگر در گوشی شما چیزی می گویند بگویید 
اندکی صبر کنند تا حرفم را بزنم(  درآمد کی روش برای ما ۲۲ 
میلیون دلار بود اما ویلموتس این درآمدزایی را نداشت. اگر در 
بازی با عراق دقیقه ۹4 گل نمی خوردیم او همین الان سرمربی 
ما بود. فوتبال همین است. کی روش یک مربی بسیار زبردست و 

عالی است اما در کلمبیا نتیجه نگرفت و اخراج شد.
  اعلام رسمی 

فدراسیون فوتبال از انتخاب کارلوس کی روش به عنوان 
سرمربی تیم ملی فوتبال خبر داد. سایت فدراسیون نوشت: 
ضمنا از زحمات و تلاش های آقای دراگان اسکوچیچ، سرمربی 
سابق تیم ملی فوتبال ایران در مدت همکاری ایشان با 

فدراسیون فوتبال، تقدیر به عمل خواهد آمد.

  اطلاع به اسکوچیچ
بعد از جلسه روز سه شنبه  هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و 
ماموریت آن ها به مهدی تاج برای مذاکره با کارلوس کی روش 
و بازگرداندن این مربی پرتغالی به راس نیمکت تیم ملی ایران، 
دراگان اسکوچیچ در جلسه با مهدی محمدنبی به طور رسمی 
در جریان تصمیم فدراسیون فوتبال قرار گرفت. اسکوچیچ بعد 
از اینکه از طریق نزدیکان فدراسیون و مصاحبه مهدی تاج 
در برنامه رادیویی در جریان اتفاقات مربوط پیرامون نیمکت 
تیم ملی قرار گرفت، کادرفنی را که مشغول آنالیز بازی های 
لیگ برتر بودند، تعطیل کرد و خودش برای پیگیری موضوع 
در جلسه ای با محمدنبی، نایب رئیس اول این فدراسیون 
حاضر شد. نبی در این جلسه تصمیم هیات رئیسه برای تغییر 
و تحولات روی نیمکت تیم ملی را به این مربی ابلاغ کرد که 
او به زودی جای خود را به مربی دیگری خواهد داد. تصمیم 
فدراسیون برای مذاکره با سرمربی جدید بدون اطلاع قبلی به 
اسکوچیچ موجب ناراحتی و دلخوری دراگان اسکوچیچ شد و 
او فرصتی هم برای خداحافظی با شاگردان خود در تیم ملی 
نخواهد داشت. فدراسیون به اسکوچیچ اعلام کرد که تمام 
حق و حقوق قانونی این مربی را هم مطابق قرارداد پرداخت 

خواهند کرد.
  اینستاگرام 

صفحه رسمی تیم ملی کشورمان در اینستاگرام با انتشار 
پستی با دراگان اسکوچیچ خداحافظی کرد. صفحه تیم ملی 
فوتبال کشورمان با انتشار پستی در فضای مجازی ضمن 
تشکر از زحمات دراگان اسکوچیچ با سرمربی کروات پیشین 
تیم ملی خداحافظی کرد. در متن پست صفحه تیم ملی 
فوتبال کشورمان آمده است: »بابت همه تلاشی که برای تیم 
ملی در این مدت انجام دادین از شما ممنونیم آقای دراگان 

اسکوچیچ«.
  زمان حضور و شرایط کی روش

سرانجام پرونده دراگان اسکوچیچ در تیم ملی کشورمان 
بسته شد و این مربی کروات پس از کش و قوس های زیاد در 
مسیر جدایی قرار گرفت. کارلوس کی روش مربی پرتغالی 
که پیش از این در دو جام جهانی ۲0۱4 و ۲0۱۸ هدایت تیم 
کشورمان را بر عهده داشت و با انجام بازی های باکیفیت مقابل 
تیم های بزرگ دنیا رضایت هواداران تیم ملی و مردم را جلب 
کرده بود، بار دیگر به نیمکت تیم ملی برمی گردد. کی روش 
با 4 دستیار خارجی برای جام جهانی ۲0۲۲ روی نیمکت 
تیم ملی حضور خواهد داشت و جواد نکونام به عنوان دستیار 
اول او فعالیت می کند. باشگاه فولاد نیز مخالفتی برای حضور 
نکونام در کادرفنی تیم ملی ندارد. مربی پرتغالی قرار است طبق 
برنامه ریزی انجام شده روز جمعه برای عقد قرارداد وارد تهران 
شود. قرارداد او به مدت سه ماهه و نیم و تا پایان جام جهانی 
خواهد بود که پس از این مسابقات در مورد ادامه همکاری دو 

طرف، تصمیم گیری خواهد شد.

  پاری سن ژرمن در حساس ترین و جذاب ترین بازی هفته 
نخست لیگ قهرمانان اروپا به مصاف یوونتوس رفت. تیم 
پاریسی با درخشش »کیلیان امباپه« در این بازی با دو بر یک 
به پیروزی دست پیدا کرد. هر دو گل تیم پاریسی را کیلیان  
امباپه به ثمر رساند. او بعد از بازی گفت: ما در این بازی دچار 
نوسان شدیم به طوری که در ۳۵ دقیقه نخست بسیار خوب 
بودیم اما در ۳۵ دقیقه دوم اصلا خوب نبودیم. هنوز مشکلاتی 
داریم که باید برطرف شود. خود من فرصت های زیادی را 
در این بازی از دست دادم البته نمی شود که در فوتبال همه 
فرصت ها را تبدیل به گل کرد. امباپه ادامه داد: من در این بازی 
دو گل زدم اما می توانستم گل های بیشتری به ثمر برسانم. 
نباید طوری بازی کنم که به تیمم ضربه بزنم. باید با تمرکز 
بیشتری به توپ ضربه می زدم. بازی کردن در لیگ قهرمانان 
اروپا اصلا آسان نیست. در این رقابت بزرگ پیروز شدن سخت 
است و به همین خاطر باید اشتباهات خود را برطرف کرد و 
بهتر از فرصت ها استفاده کرد. من در این بازی می توانستم 
بهتر از این ظاهر شوم. او در پایان گفت: می توانستیم در 
این بازی با نتیجه ای بهتر و پر گل تر پیروز شویم. در گل 
عملکرد خوبی داشتیم و شب خوبی را در آغاز لیگ قهرمانان 
اروپا برابر هواداران خود رقم زدیم. من به لیگ قهرمانان اروپا 
علاقه زیادی دارم چرا که قدرت خود را برابر تیم های بزرگ 
به چالش می کشیم. در این بازی های بزرگ شخصیت 
تیمی مشخص می شود. پاری سن ژرمن با هدایت گالتیه و 
ستاره های زیادی که در اختیار دارد بسیار امیدوار است که 
در فصل جاری لیگ قهرمانان اروپا بدرخشد و جام قهرمانی 

را بالای سر ببرد.


